
 

 

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  

Postbus 18  

7550 AA Hengelo  

Per e-mail via: raadsgriffie@hengelo.nl 

Hengelo, 23 augustus 2024 

Geacht college,  

Er blijkt ons dat er een begin is gemaakt met invullen van het nieuwe beleid ten aanzien van het 

vervangen van de oranje bovengrondse containers voor plasticafval door zogenaamde ophaalpunten 

voor doorzichtige zakken met plastic afval. Deze week konden we in de Tubantia lezen dat bewoners 

‘not amused’ waren toen ze onverwacht bemerkten dat er pal voor hun deur, hun raam, voor hun 

huis een paal met een stoepmarkering verscheen. Inmiddels krijgen we de eerste berichten en foto’s 

binnen van een aantal van deze gemarkeerde plekken waar nu afvaldumping plaatsvindt.  

Bij aanvang van de invoering van inzameling van plastic afval werd door de gemeente aan bewoners 

doorzichtige plasticzakken verstrekt, welke gevuld op bepaalde dagen aan de straat konden worden 

gezet. Dit leverde veel klachten op over wegwaaiende zakken met veel plastic zwerfafval tot gevolg. 

Daarop is toen voor laagbouw de plastic afvalcontainer (oranje deksel) en bij hoogbouw de oranje 

bovengrondse container  op buurtafvalpunten verstrekt. De gemeenteraad heeft gemeend op basis 

van een voorstel van de zogenaamde “raadswerkgroep afval” in gebieden met hoogbouw weer terug 

te keren naar het ophalen van plastic afval in losse doorzichtige zakken. De ophaalpunten hiervoor 

worden inmiddels oranje gemarkeerd op stoepen in de buurt van hoogbouwwoningen.  

Afvaldumping is een probleem, sinds de invoering van diftar, bij de ondergrondse en bovengrondse  

afvalbrengpunten in de buurten van de stad. De vervuiling van het ingezamelde plasticafval in de 

bovengrondse oranje containers met “gedumpt” ander afval was aanleiding om de verandering in 

plastic inzameling in te zetten, aldus de raadswerkgroep, welk voorstel werd overgenomen door een 

meerderheid in de raad. 

Bewoners van hoogbouwwoningen blijken wel geïnformeerd te zijn over het verwijderen van de 

bovengrondse oranje containers voor inzameling plastic afval, maar niet op de hoogte te zijn 

gebracht over de nieuwe plekken waar de plastic afvalzakken aangeboden moeten worden. 

De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Waarom zijn bewoners in de omgeving van bovengrondse oranje containers wel 
geïnformeerd over het permanent verwijderen van die containers op de betreffende locaties, 
maar niet op dezelfde wijze over de daarvoor in de plaats komende ophaallocaties (paal met 
vier oranje markeringen op de stoep)?  

2. Hoe rijmt het college dit met de noodzakelijke participatie van bewoners bij beleid dat hen 
direct aangaat en raakt?  

3. Vindt het college dat het niet actief  huis aan huis informeren over de exacte ophaallocaties 
voor de plastic zakken past binnen het beleid van de gemeentelijke participatie? 

4. Hoe denkt het college met het dumpen van afval bij nieuwe ophaallocaties om te gaan? Hoe 
ziet ze dit in het kader van het nieuwe beleid om minder vervuiling bij de ophaal van plastic 
afval te realiseren?   
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5. Hoe denkt het college het probleem van verwaaien van plastic afval, het bijplaatsen 
(dumpen) van ander afval tegen te gaan? 

6.  Is het college het met de SP fractie eens dat met het aanleggen van meer afvalophaalpunten 
per wijk ook de aanleidingen voor afvaldumping zijn vergroot. 

7. Wat denkt het college in het kader van de handhaving  aan deze nieuwe aanleidingen tot 
afvaldumping te kunnen doen?  
 
Met vriendelijke groet, 
 

SP Hengelo 


